
rII',\ CMINY
r.iLf;KÓw Protokół Nr VII/20I5

z Sesji Rndy Gminy Mietkrirv
z rlnia 30 czerrvca 2015 r,

sesję o|$.orzyła Przewodnicząca Rady Gminy Mietkórv He|cna Ańymo\\.icz sło1\'ani
oLwierarn Sesję Rady Gminy Mietków,. przywitała wszystkich zcbtanych, na podsta$ie listy

obeoności strdeldziła quorrrtn i prfedstalł'ila poŹqdek obrad:

L Otwarcie Sesji.
2' PI4.ęcie protokołu z poprzedniej sesji
3' Podjęcic uchrvały u'spralvic zmian)'budżetu gminy na 2015 lok'
4' Podięcie uchrł.aly w sprawie zatwierdzenia sprawozclania finanso*ego gmin1 trrnz ze

sprarr.ozdaniem z u1-konania budŹctllgllliny za 2014 lok'
5. Podjęcie ucl,tr,vały rt.splar,vie zatwicldzcnia locznego sprarvozdania finansowcgo za 20]4 lok

Gn nnego ośrodka Kuhuly \\ N1ietkorrio.
ó' Podjęcic uchu'aly u' spr.arvic r.oczt'lcgo sprarł'ozdtria linansowego za 2014 rok Grninnej

Bibl ioteki Publicznej rł' Mietkowię.
7' l,ocl|ęcie ucl'lwały w spla\.ic rocznego sprar,vozdania linansorvego za 2014 rok Gnrinnego

ośrndll Zdrnlr ic rt Mictkouic'
8. Podięcic uchrł'ały $'spl.a$,ie absolutoriun dla \\'óita Gminy Mietko\\ '
9' Podjęcie uchrvały rv spla\ł'ie sprzedaży ]okali mieszkalnych rł'chodz4cych rł. skład zasobu

rnieszkarriowego Grniny Mietków
10' Podjęcie rrchrvaly w sp|awie nada1 a nazw.v u1icy Działkorva v'rnieiscowości Boźygnie$'gm'

N4ietkó\ł'
l]' Podjęcie uc]rwałv lv spra\ie u,yBżenia Zgody na odstąpienie od oborviązku pŹetaIgowego

Zawarcia umo\\'.y dzielża\ły na okr.es dłLlższy niż 3 lata.
12. Pocljęcie rrcl'lltaly w spnu'ic w.uażcnia zgody Wójtorti na Zawalcie koiejnej umol1'

dzicrz!\ĄĄ Jo tlmorl ie zlrr lńą |]. cZJs o,/nJ(Zon) do j IaI
13. l,odjęcie ucl'lrł.aly w spralr,ie znliany lJchwały Rady Grrriny Mielków Nr XxxIIIl1,71/20I3 z

dnia 27 czerNca 2013 r. w sprartie udzielenia pomocy rzeczo\ł.ej Pou'iatowi Wroc'łarł'skierrru
polegające.j na \ł},konanlu roból budorvlanych na d|odze po\ł.iato$'cj polegaj4cej na buclorł'ie
c11odt1ikór,v rt' n,iej sco\,vości Donanice Gmina Mietkó\Ą..

14' |ocljęcie uchr,valv $. sprarł'ic rrdziclcnia pomoc-Y flnanso\Ą'ej Porvialorvi Wrocławskienrrr na
budowę i rozrł'ój Systcl'l'tu Informac.ji Przcstrzcnncj wroSIP

15' |odjęcie ucll\vały \ł'sprawic okrcślcrria tygoc1niorł'ego obowiqZkowego w)'miaru godzin zajęć
' nauczycieli realizrrjącyclr W lamach stosuŃu placy obou,'iqZki okteślone dla stanowisk o

różn'vm tygotiliowyn obowiqzkorł1'n wymiarze goclzin otaz psychologórr,, pedagogów i
logopedó\\''

1ó. Poc1jęcie uchwały w sprawie obniżcnia tygodniolvego obowiązkolvego r'lymiaru godzin zajęć
nauczycielon. któryn po$'ieŹono stanowisko kiero\ł'nicze.

17. Podjęcie uclrwał1' w sprau'ic ut\.orzcnia na obszarzc gnriuy Mietkórv W DPS.,Dom nad
Zalewem'. odrębncgo ob*'odu glosowania r,r. cclu przeprowadzenia re1ćIendum
ugó l l loLrc jo l l .gt l '

18. Pod.jęcie uchrt'ały w spr.awie sfczegó}orvego sposobu i Zaklesu świadczcnia usług rł' zakresie
odbierania odpadórt' kolnutalnych od rt1aścicieli nicruchorrrości i zagospodarowania tych
odpadów \Ą.zamian za uiszczonq opłatę'

19' Pocljęcic ucl,lwał"v rt'' sprart'ie przyjęcia '.Planu gospocLarki niskoemisyjnej dla gminy
N4ictków'''

20. Wniosl i i  i  intcrpclac jc radnvch.
21' Spla\\! Ióż[e'
22' Zamknięcic scsj i.

Pzer'vodnicząca Rady Gminy Mietków Helena Ańymowicz zarzqdziła głosou,'anie rv sprawie
prz1.jęcia porz4dku obrad.
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cłosowało 15 ladnych oddano 15 głosów,,za,'.
Pzewodnicząca stwięIdziła, Źe porządek obrad został przyj ęty j ednogłośnle.

Ad 2.
Przewodnicząca Rady stwierdziła, żę radni zapoznali się z plotokołen z popzędniej sęsji Rady

Gliny . Następrrie poddała pod głosowanie plzyjęcię protokołu'

Głosowało 15 ndnych oddano 15 głosów ',za'''
PIf ewodnicf ąca stwieldziła' żę plotokół zostal przyjęty jędnogłośnię.

Ad 3 .
Uchwała w sprawie z iany budżetu gminy na 2015 lok.

- Projekt uchwa.Iy przędstawiła Regina ozga skalbnik Gminy.

Głosowało 15 radnych oddano 15 głosów,,z',,
Przęu'odnicząca stwierdziła, Źe uchwała została podjęta j ednogłośnie.

Ad 4.
..' lJchwała w splawie zatwieldzenia splawozdania finansowego gminy \łraz ze spnwozdanięm z

wykonania budżetu gminy za 20l4 rok'
. Projekt uchwały przedstawiła Regjna ozga skalbnik Gminy.

Głosowało 15 radnych. oddano 15 głosów,,za'',
Przewodnicfąca stwieldziła, Źe uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad 5.
Uchwała w splawie zatwieldzenia rocznego spnwozdania finansowego za 2014 rok Gminnego
ośrodka Kultury w Mietkowię.

Projek1 uchwały przedstawila Regina ozga. ska]bnik Gminy'

Głosowało 15 radnych oddano 15 głosów ',za','
Przewodnicz4ca stwieldziła' że uchwała została podjęta jednogłośnie'

Ad ó.
.- Uclrwała w sprawie rocznego sprawozdania f1nansowego za 2014 rok Gminnej Biblioteki Publicznej

\ł Mietkowie.
Plojekt uchwały przedstawiła Regina ozga Skarbnik Gminy'

Glosowało 15 ndnych oddano l5 głosów.'za'''
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała fostała podjęta jednogłośnie.

Ad 7.
Uchwała w sprawie rocznęgo sprawozdania finansowego za 2014lok Gminnęgo ośrodka Zdrowia w
Mietkowie.

- Projekt uchwały pŹedstawiła Regina ozga _ Skarbnik cnniny.

Głosowało i5 radnyclt oddano 15 głosów,.za'''
Przewodnicząca stwieńziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie'

Ad 8 .
Uchwała w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Mietków.
W związku z tym, ie komisje Rady szcfegółowo analizowały na s.woich posiedzeniach
sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za2014 rok, Przewodnicząca Rady Grriny Helena



-3 -
Artymowicz od(lała głos Komisji Rewizyjnej.
. Pawel Wacławek - Przewodniczący Komisji przedstawił opinię Komisji Rewifyjnej o
sprawozdaniu z wykonania budże1u gminy za 2014 tok oraz wniosek Komisji skieIowany do Rady
Gminy o udzielenie absoluto un wójtowi'

Projekt uchwały przędstawiła Hęlena Artymo\łicz Pże\łodnicząca Rady Gminy.

Glosowało 15 radnych oddano 15 głosów ',za,.,
PŻewodnicz4ca stwieldziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie'

Przewodnicząca RG Helena Ańymowicz oraz ladne Anna Blańka i Elżbieta Modrzejewska z
okazji udzielenia absolutorium wręczyły wójtowi kwiaty'
wójt podziękował i stwięrdził, żę to jęst praca wszystkich i nie przypisuje sobie wielkch zasług, poza
przyjemnościąjaką mu sprawia współpraca z radnymi'

Ad 9.
Uchwała w sprawie sprzędaży lokali mieszkalnych wcl,todzących w skład zasobu mieszkaniowego
Gminy Mietków

- 
- Projekt uchwaly pżedstawił Ireneusz Słoma_ sekretaź Gminy.

Głosowalo 15 radnych _ oddano 14 głosów,,za,', l głos ,'wstrzymujący się''.
Przewodnicząca stwieldfiła, że uchwała została podjęta większością głosow

Ad i0 .
Uchwała !v splawie nadania nazwy ulicy Działkowa w miejsco\ł'ości Borzygniew gm' Mietków.

- wójt wyjaśnił, że jęst to ulica, która dzieli ogródki pracownicze od ul. wodnej. Z tej rrlicy będzie
Clostęp do potu' cypla.
- Projekt uchwały przedstawił Jerzy Franczyk Z-ca wójta'

Głosort'ało 15 radnych oddano 15 głosów,'za,',
Pzewodnicząca stwieldziłą że uchwała została podjęta jednogłośnie'

Ad  11 .
Uchwała w sprawie \ł1rażenia zgody Da odstąlienie od obowiązkrr plfetargowego za\Ąarcia umowy
dzierża\łY na okles dłdższy niż 3 lata'

-' wójt wyjaśnił, że jest to działka w Domanicach, koło byłej szkoły. - jest to nasza działka, Pani
Koście]niak kosi, pięlęgnuje tą działkę'

- Projekt uchwĄ pŹedstawił lreneusz słoma Sekretarz Gminy.

Głosowało 15 radnych _ oddano 14 głosów.,za'', 1 głos ,,wstrzymuj ący się'''
Prze\ł'odnicząca stwierdziła, żę uchwała została podjęta większościę głosow.

Ad 12.
Uchwała w sprawie w}aażenia fgody wójtowi na zawalcie kolejnej umowy dzierżawy po urrowie
zalvańej na czas oaaczony do 3 lat'

- wójt _ wyjaśnił, że jest to działka w Donranicach. osobą która dzięrżawiła tą działkę
zwlóciła się z wnioskien] o pŹedłużenie ulnowy.
. Pr.ojekt uchwały przedstawił Ileneusz Słoma _ Sekretarz Gniny'

Cłosowało 15 radnych oddano 14 głosów,,za',, 1 głos ,,wst1zymujący się.''
PŹewodnicząca stwierdziłą że uchwała została podjęta Większości4 głosóu.

Ad 13.
Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Mietkó\"/ Nr XXXIIU774/20I3 z d'nia27 czerl'tca



2013 r' w sprawie udzie1enia pomocy rzeczo\łęj Powiatowi wroclawskiemu polegającej na
wykonaniu robót budowlarrych na drodze polviatowej polegaiącej na budowie chodników w
miej sco\łości Domanice Gmina NIietkóu''

Plojckt uchlvały pr.zedstawiła RegiDa ozga Skarbnik Gniny.

Głosowalo 15 radnych - oddano 15 głosów ,,fa''.
Przewodnicząca stwierdziła, żę uchwala została podjęta jednogłośnie'

Ad  t4 .
Uchlva]a rł sprarvie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi wrocławskiemu na budolvę i rozwój
Systemu lnfolmacji Przestrfennęj wrosIP

Projekl uchrvały przedstalł.iła Regina ozga Skarbnik Glriny.

Głosou'ało 15 radnych - oddano 15 głosów,,za.'.
Pzewodnicząca stwierdzila' że uchwała zost.rła podjęta jednogłośnie'

Ad  15 .
Uchwała \'"'sprarr.ic określenia |J'godnio\ł'ego oborł,iązkowcgo u1niaru godzin zajęć nauczycieli
realizujących w ramach stosuŃu pracy obou,iązki okręślone dla stanowisk o różnynr tygodniowym
oborviązkowym rrymiarze godzin oraz psychologóu'', pedagogów i 1ogopedórt'.
- I' Słoma. Sckrctarz Gminy fapytał Przewodniczącą czy koniecznę jęst odcz}1anic pt.oiektu'
])rze$'odnicząca po\1'iedfiała, żeby ty]ko omówił plojekt'
- Sekle|a|z \Ą}'jaśnił, że kiedyś wymiar godzirr rcgulowała usta$'a, poten pŹekazano to
samorządom.' Chodzi o nauczycieli. którzy s4 zatrudnięni na stanolviskach o 1óZ1)1n pensuln np'
naucz'vciel pźedrniotu i bibliotekarz albo nauczyciel przedmiotu i śl'ietlica. 

,|yrr 
nauczycie1onr trzeba

usta]ić uśrednione pensum. Ustala się je proporcjona1nie, rv za]eżności ile godzirr rnają na
poszczególnvch stanowiskach _ w załączl'iku podany jest przyk]ład ob1iczania. spełniony został
u:Yrnóg ustawoRJ dot' zaopiniowania projektu chwały przez zsvięki zawodowe. Dwa związki
Zaopiniowaly pozylywnie' jeden ni(- odpowiedział w terminie 30 dni jest to podanc u'uzasadnieniu.

Glosowało 15 radnych oddano 14 głosów '.za'.' 1 głos ,'wstrzymrrjący się.,.
Przerł'odnicząca stwieldziła, że uchwała fostała podjęta większością głosów.

Ad  16 .
Uc]rrł'ała w spBvie obniżenia tygodniowego obowia3ko$.ego lł]'miaru godzin zajęć nauczycielon,
któIyn powierzono stanoq'isko kielo\ł'nlcze.

l. Słoma _ Seketalz Gminy - wyjaśnił, że tak jak $' poplzedniej uchwale splawy tę kjędyś
Iegu]owała usta\\'a' telaz samorząd.v' Podobnie dt'a związki zaopiniolł'ały projekt Llchwaly
pozyty\ł,'nię' ajcden nie odpowiędział w telminie 30 dni.
Następnię pEcdstawił projekt uchl'ały

Głosort'ało 15 radnych. oddano 13 głosów '.za,.' 2 głosy ,.\\ strzymuj ące się,..
Przeu,odnicząca st$'ierdziła, że uchwała została podjęta rłiększością głosów

Ad  17 .
Uclrwala r,v sprarvic utu'oLzenia na obsza].zc gniny N{ietków \ł'DPs ,,Dom nad Zalc\ł'enr'' odr.ębnego
ob\\.odu g}oso\\'ania w celu przeprowadzenia referendum ogólnokajowego.

wójt \ł,yjaślił' że W z\łiązkrr z leferendrrn ogólnokrajow-vnr w dniu 6 \łTześnia konieczne jest
ut\łorzęnie takicgo obwodu.
Projekt uchwały pizedsta\ł'ił Ireneusz Słoma _ selcetarz Gnjn)'.

Głosolvało 15 radnvch oddano 15 głosów..z'''
Pzervodnicząca stwierdziła, że uchwała została podję|a jednogłośnie'
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Uch\\,ała s' sprawie szczegółowęgo sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbiemnia
odpadó\ł, komunaln.vch od właścicieli nieruchoności i zagospodarowania tych odpadólv w ziunian za
u l szczoną opłatę.

l. Sło]Ia Sekretarz Gminy wyjaśnił. że w}'móg podjęcia tej uch\\ały \\'Ynika z nowelizacji
llsta\łT o utŻymaniu porządku i czystości w gminach. w s 2 jest opis jak naleiy Zgłaszać
niepr.alvid|owości w funkcjonou'anju tego syste]nu. oplócz tego ujętc są zasady prz}.jmowania
odpadó\Ą'na PsZoK i qTkaf tych odpadów oraz częstotliwość \\'y\ł'ożenia: która polvima być
zaopinio\1'ana pŹez Powiatolvego Inspektora sanitarnego ' mamy poz).tyB.ną opinię.

Głosowało 15 ladnych oddrrno 15 głosów..za'.,
Przeu,odniczipa stwieldziła, ie uchwała zostala podjęu jednogłośnie'

Ad  19 .
Uchrt.ala w spr.awie przyjęcia .'Planu gospodarki niskoemis1.jnej dla gniny Mietków.'.

Wójt $l'jaśnił, Żę podejmowane sq działania W cę]u ograniczenia emisji dwutlenku węgla jako
gauu ciep]arnianego. w tym celu konieczne b1'ło stworfenie dokunentu .,Plan gospodarki
niskoemis1jnej,'Baldzo ostrożnie planujemy osiągnięcie spadku o 100/o. Wg tego planu powinniśmy
dąŻyć do wykorz)'stywania odnalvia1nych źródeł ęnergii' Ten dokument został stwofzony przy
znacznyn] dofinansowaniu. Jest to dokumcnt bazo$'T warunkując5' zdobyrvanie ftrnduszy
zewnętżnych w obszarach dotyczących oszczędzania energii. wspomniał ló$'nież, ze jako grnjna
w}stępujemy ló\\,nież o dofinansowanie dróg dojazclorłrych do pól dokunentem \\'arunkującym
ot1.zynanie pieniędzy jest P1an urządzęniowo-rolny'

Projekt uchwały przedsta\ł.ił ]reneusz Słoma sękrctarz Gminy'

G]osort'a.]o 15 radnyci oddano 15 glosó\v..za,.,
Pr zcrvodnicząca stwierdziła, żc uchwala została pod.jęta j ednogłośnie'

Ad 20.
Wnioski i inleĘelacje rad11)'ch

Andrzej Pietruszka Z-ca Prze\ł'odniczącego RG zap).tał, czy będą podejmowane dzialania
rv zrviazku ze zgłoszonym na popżedniej sesji wnioskiem dot'vczącym podziału obwodu ff 1
na dr'r''a mniejsze obwody' Zaznacz)'ł. że uzasadnicnig jest proste obwód liczy 1800
mieszkańcó\ł' to jest 7 wsi' połowa gminy i po utwoŻeniu obwodu w Wau'rzeńczycaclr
odeszłoby ok. 600 lniesfkańcóu,' Kon,tisje najątaki san skład we wszystkich obwodaclr np' w
DPS rł' Borzygniewie jest 56 osób. Podział tego obwodu ułatwiłb'v pracę konisji'
I. Słoma . uyjaśnił zasady podziału gminy na obwody i powiedział, że przygotował plojekt
uch\ł"ł)'. a]ę Radca Pnwny znalazla o|zeczenie' gdzie wojewoda rt,Strzęlinie uch'vlił tŃą
uch$'alę, argulnęDtując'. ie nie ma przvczyn' któr.e rvskazyrł'ałyby obowia3ek podjęcia takiej
uchwa]y' Stlvieldził' że radni 1nusfą zdecydorłać, czy podejnować uchwałę. czy poczekaó na
okres bez uyboló\Ą.. bo zaraz będzic rcierendun' a potem uTbory parlalnentarlrc' wojewoda
na 99% uchyli taką uchwałę' d]atego zlezygnowa].iś'ny z przedsta\ł,ienia plojektu na
dzisiejszą sesję

'ĄCl 21
SpIauY lóine.

Wójt przedstarvił Pana Bańłomieja Karolczaka ' który obęjmuje stanowisko Kierownika ZGK
w Mietko\'ie od 1.07'2015 I' Po\'iedział' że w dniu dzisiejszym pan B' Karolczak Zapoznał się
z' pracownikami' biurem i dokrrnentami' Cieszymy się' że Dramy nowego ldcrownika i
]iczymy na dobrą współpracę'
Jolanla Bolecka sołtys wsi Mictków zapytała o kory'towanie drogi przy boisku i
upolzą.lko.Wanie teręnu przy barakach na boisku. Bardzo plosi o wykonanie tych dwóclr
rzeczy. poniervaż 26 lipca organizowane będzie Mietkowisko i poten doŻynki



uój odpowiśdzi9|. ie $57\5lkojś5t golo-. i*;'.p|."," hcdzie zr.lbitlne'
Ryszard Łącz _ Z.ca Przęwodniczącego RG _ polviedział' Że pŻy drodzę gminnej była
robiona naprawa kanalizacji i nasypany był tłuczeń' Mieszkańcy ploszą o spryskanie tłucfnia
asfa1ten' poniewai kamienie odpryskująpod kołami sanrochodów
wójt _ odpowiedzia]I, że przy najbliższym paczęIowaniu fostanie to zrobione'
R' Łącz - porł'iedział, żc mieszkańcy Proszkowic i Maniowa Wiclkiego zwrócili się do niego z
zastrzeżeniami, dotyczącyni koszenia tawy pŹez bezrobotnych przy posesji' któIą ktoś
kupił po panu Cylklewiczu' Uważają że powinien kosić właściciel. w Maniowie wielkirn
pży kościele też ktoś kupił, rosnątam b' w}'sokie chwasty' U\\'aża, że gmina po\łinna do tych
rt'laścicieli wysłać pisma, aby utrzymy\ł,ali porządek przy swoioh posesjach. Wszyscy
mieszkńcy przy swoich posesjach wykaszają trarvę.
A' Piet1.uszka _ zwrócił się po raz kolejny w splawie kontenerów na odzież LLż)\Ąiną plzy
kontenerach ]cŻąporozlywane Ieklamówki z ubraniami. Zwrócił się do Wójta o przewiczienie
t'vch konteneló\ł' do ZGK, bo ludzie przywożą ubrania nie mając śrviadomości, że kontener
Jest petny.
Wójt poinfornowat' że \łypowiedfiana Zostala zgoda na posadowięnię konteDelów i w tytrr
tygodniu wg ich deklaracji będą zabrane kontenery. Powiedzia.ł rórł'nież' żę w każdej
miejscowości pojau'ią się kontenely na odziei ufywaną innęj llmy, bo ilość przywożoDych
ubrań świadczy o potŹebię ich ustawicnla
.Tanusz Albert -raclny wyjaśnił, że koszęnję przy poscsji po p. c)Tklewiczu było na jego
rr'niosek, bo obecnego rt4aściciela tu nie nra.
J. tsorecka s|wierdzi.}a' że koŹysta z pomocy pracowników intc l.cncyjnych zapłaciła i po
godzinach placy pan w1.kosił koło Komexu przy pustyn] pawilonie.
wójt strvierdzi.l aby nie nieszać Masnośó pr}'!vatna. a miejsce publiczne' Nikomu ply\'atnie
nie bylo koszone na posesji, kosili przy drodze.
R' Lącz ludzie są oburzeni' bo mieszkańcy gminy koszą obok swoich posesji, a tu jest
rł'łaściciel i nie utrzymuje porządku.
Wójt \iTjaśnił' że było koszone również w Mietkowie lr'zdłuż u]. ogrodowej i w Milinie
\łfdluż dlogi powiatowej lobione jest to ze rvzg]ędu na estetykę' w miejscach gdzie
e\ł'identde widać, że nikt tego nie zrobi
wacław Parka sołtys wsi Piława zwrócił się o rv-vkoszenie przed Piłartą po lewej stronie,
na górce, gdzie sloi tab]ica,.Witamy w gminie Mietków.'są tam sfuaszne chaszczę i kzaki'
Poprosił ró\łnież. żęby kontrolo$'ać placowników inteN'encyjrrych, bo jak nikt nie lvidzi, to
c/.tnc ro\\ie. a Lazdy uie. Że to "a |racorłnic) gln.ny'
l' Słoma _ Sękrętarz -powtarza apę] jeżeli ktoś widzi taką sytuację, to zglaszać natyci]lniast ,
w t)'m momęncie za|eagujem),, bo po miesiącu nic nie zrobim1.. Nię postau'iny pży nich
stmżnika' oni teraz placują na zasadzie stMu' mają dużo mniejsze picniądze niz jako
pracownicy interwencyjni.
Wójt w spralvie górki koło Piławy . odpowiedział, że 10 jest atrakcyjna działka i będzie
prf ygotowana do sprzędaży.
Kazirnierz Polański _ radny zgłosił ponownie uporządkowanie telenu po rtykopach po
naprar"lie wodociągu na ul' v/ąskiej rv BoŻygniewie.
Wójt. powiedział' ze te wykopy zostaną zabezpieczone'.

W zarviązktt z rt1'czerpalriem porządku obrad' Przervodnicząca RG _ podziękowała rt'szystkim
i fatrrknęła SosjQ słowami ,,Zam'vkan Sesję Rady Gminy Mictków.''

Nagranie sesji Rad}' Gminy stanowi załącznik do

Protokolo$'ała:
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